
Z á p i s n i c a 
 

zo  zasadnutia komisie školstva, mládeže a športu 
dňa 25.07.2018 

 
 
 
Zasadnutie otvoril a viedol predseda komisie Mgr. Martin Nebesník a oboznámil členov  s 
programom zasadnutia: 
1. Prerokovanie návrhov  na Cenu mesta 2018 
2. Rôzne 
 
Účasť na zasadnutí: podľa prezenčnej listiny členovia komisie  
 
 

R o k o v a n i e 
 
 
1. Prerokovanie návrhov  na Cenu mesta 2018 
Predseda komisie informoval členov o návrhoch na  Ceny mesta v roku 2018, ku ktorým sa 
komisia môže vyjadriť a odporúčať na udelenie jednotlivým občanom a organizáciám. 
  

 Podávateľ návrhu Meno navrhovaného Odôvodnenie návrhu 
1. Rada športových klubov 

Michalovce 
Klub vojakov v zálohe 
(KVvZ Michalovce) 
 

Pri príležitosti 50. výročia vzniku klubu. 
Klub bol založený  pod názvom Klub 
dôstojníkov a práporčíkov v zálohe. 
Činnosť, ktorou sa  KVvZ zaoberá je 
športové strelectvo. 

2. Ing. Jozef Sokologorský, 
poslanec MsZ, 
Ing. PhDr. Mirko Gejguš, 
PhD., poslanec MsZ, 
MUDr. Jozef Valiska, 
poslanec MsZ 

Jaroslav KOŠČO 
 

Za jeho neustálu verejnú, spoločenskú 
a športovú aktívnu činnosť. Za jeho 
obetavosť a starostlivosť o syna s DMO 
s prvkami autizmu. Aj napriek jeho 
zdravotným a životným ťažkostiam je jeho 
práca veľkým prínosom pre seniorov 
v meste Michalovce. 

3. Ing. Jozef Bobík, poslanec 
MsZ 

Richard ŠTOCHL 
 

Za popularizáciu hádzanej mužov 
a reprezentáciu Michaloviec doma aj 
v zahraničí. 

4. Ing. Jozef Bobík, poslanec 
MsZ, 

Mgr. Ján Eštok, poslanec 
MsZ 

Základná škola Teodora 
Jozefa Moussona 
Michalovce 
 

Za vynikajúce, dlhodobo dosahované 
výsledky školy  počas posledných 5 rokov. 

5. Viliam Zahorčák, primátor 
mesta 

Materská škola, 
Ul.okružná 19, 
Michalovce 

Pri príležitosti 40. výročia existencie 
Materskej školy,  Ul. okružná 19 v 
Michalovciach 

 
 



Komisia na svojom zasadnutí prerokovala predložené návrhy a odporúča Mestskému 
zastupiteľstvu udeliť   Cenu mesta v roku 2018 podľa predložených návrhov.  
Predseda informoval členov komisie o návrhoch na Cenu primátora, členovia komisie sa 
k týmto návrhom nevyjadrujú. 
 
2. Rôzne: Mgr. Štefanová navrhla pre budúcnosť na Cenu mesta p. Hamadejovú, riaditeľku 
ORCA – plavecký klub. Zverenci p. Hamadejovej dosahujú veľmi pekné výsledky na úrovni 
mesta, kraja a aj Slovenska. Návrh pre Radu športových klubov.   
 
Predseda komisie ukončil zasadnutie komisie a poďakoval prítomným za aktívnu účasť. 
 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

Mgr. Martin Nebesník v.r. 
                                                                                                       predseda  komisie   
 
 
Zapísala: Mgr. Juliana Pregová 
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